
Radni Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 29.06.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 
 

 

INTERPELACJA 

 
Dotyczy: martwych ryb w Kanale Gliwickim.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

na przełomie marca i kwietnia br. w Kanale Gliwickim stwierdzono pojawienie się 

ogromnych ilości (liczonych w tonach) martwych ryb. W kwietniu i maju WIOŚ dokonał 

działań rozpoznawczych oraz poboru prób wody.  

W dniu 28.06.2022 r. ukazał się materiał dziennikarski programu „Alarm!”: 

https://vod.tvp.pl/video/alarm,28062022,60656058 

który sugeruje, iż zatrucie ryb w Kanale Gliwickim miało związek  

z działalnością Kąpieliska Leśnego w Gliwicach. Kąpielisko stanowi własność Miasta 

Gliwice i pozostaje w trwałym zarządzie Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych  

w Gliwicach.  

 W związku z powyższym, zakładając, że materiał udostępniony przez dziennikarzy 

jest zgodny ze stanem faktycznym, zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi  

na następujące pytania: 

1. Jakie jest Pana stanowisko wobec materiału zaprezentowanego we wspomnianym 

programie „Alarm!”?  

2. Czy Miasto Gliwice rozpoczęło własne postępowanie wyjaśniające w jaki sposób 

mogło dojść do wycieku substancji, która spowodowała zatrucie ryb oraz czy zostały 

dotychczas wyciągnięte jakiekolwiek konsekwencje?  

 

https://vod.tvp.pl/video/alarm,28062022,60656058


Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik:  

Odpowiedź z Centrum Ratownictwa Gliwice z dnia 28.02.2022 r.  


